

凡购买任何一包 SUPER 咖啡 (Regular, Rich, Reduced Sugar)

an会赢取主富奖品。

Purchase any pack of SUPER Coffee (Regular, Rich, Reduced Sugar) and stand to win exciting prizes!

PO Box No 5, Pos Malaysia Masai 81757 Masai, Johor

FOLD and SEAL this form with Barcode enclosed 请折上这份参赛表格并附上包装上的条码



SUPER为保加油

Super, for quiet moments that inspire!

Name / 姓名 (同身份证):	
Age / 年龄:	_Gender / 性别 :
I/C No. / 身份证号码:	
Address / 地址:	
Postal Code / 邮区编号:	
State / 州属:	
Tel / 电话 (住家):	
Hp/手机:	
Occupation / 职业:	
Email / 电子邮件:	

呈上越 多参赛 表格,就有更高机会 赢取丰富奖品

THE MORE ENTRIES YOU SEND IN, THE HIGHER YOUR CHANCES OF WINNING THESE FABULOUS PRIZES

HOW TO JOIN / 参加方法

Step 1: Fill in your particulars 第1步骤 填写您的个人资料

Step 2: Cut out any barcode (8 888 240 000 040 / 第2步骤 8 888 240 051 745 / 9 555 037 203 388) of the SUPER Coffeemix pack and attach it to this form

请剪出 **SUPER Coffeemix** 包装上的任何一个 条码 (8 888 240 000 040 / 8 888 240 051 745 / 9 555 037 203 388) 及贴在表格上

Step 3: Send your application to us! 第3步骤 请将表格邮寄给我们!



TERMS AND CONDITIONS:

- This contest is organised by Super Coffeemix Marketing Sdn. Bhd. and is open to all Malaysians, except to employees of Super Group, its affiliates, distributor, advertising and promotion agencies and their immediate family members.
- This contest will run from 01/07/2010 to 20/08/2010. The organiser shall reserve the right to amend the contest period at any time.
- Each entry form submitted must be individually filled and completed with the required details and must be accompanied with the required barcode label. Incomplete, illegible or entries with incorrect and/or barcode will be disqualified.
- 4. Each participant is encouraged to submit as many entry forms as possible, but each form must be accompanied with the required Super Coffeemix barcode. In each envelope, photocopies of the entry form is acceptable provided each form is completed individually and attached with the requisite Super Coffeemix barcode.
- 5. All winners will be notified by phone or sms.
- 6. All prizes are not exchangeable for cash
- The organiser shall reserve the right to use the names and/or photographs of the winners as materials for the purpose of advertising, trade and/or publicity without any prior notice to the

- winners. The winners shall not be entitled to claim ownership or other forms of compensation on the materials.
- 8. Participants and winners shall assume full liability and responsibility in case of any mishap, injury, damage, claim or accidents (including death) resulting from their participation in this contest, redemption and/or utilisation of the prizes. All participants and winners agree to release and hold the organiser free and harmless of any liability.
- 9. All transportation, accommodation, personal costs and/or any other costs, fees and/or related expenses that are incurred to participate in this contest and to redeem the prizes are the sole responsibility of the participants and the winners.
- 10. The judges' decisions are final and no correspondence thereon will
- By participating in this contest, participants agree to be bound by this contest's rules and regulations as well as the decisions of the organiser.
- Organizer reserves the rights to change the promotion, location and prizes.

参赛规则与条件:

 此竞赛是由 Super Coffeemix Marketing Sdn. Bhd. 所举办并公 开给所有马来西亚公民参加除了超级集团及直系家属,广告代理 商及销售促销商和附属公司们不得参加。

- 2. 此竞赛从 1/7/2010 开始至 20/8/2010。逾期收到的参赛表格将自动作废。
- 3. 每份参赛表格必须填写完整,附上包装上的条码。任何不完整的参赛表格及错误的条码将立即被取消资格。
- 4. 我们鼓励每位参赛者同时呈上多份参赛表格在同一信封,唯每份参赛表格附上一个包装条码,复印之参赛表格亦受接纳,但必须个别填写完整并附上包装条码。
- 5. 所有优胜者将获得电话或SMS通知。
- 6. 所有奖品不可兑换现金
- 主办当局有权使用优胜者的姓名与/或相片供作广告与/或商业与/ 或宣传材料。优胜者将不可针对于相关物件或奖品而索取拥有权或 索求任何形式上的赔偿。
- 8. 凡是由于参赛与/或使用与/或因兑领奖品而关联的任何责任,不幸事故(包括任何导致死亡的事件),受伤,损害,索赔或意外,一律由参赛者负起全责。
- 所有因参加此竟赛和领奖时所产生的一切费用将由参赛者/优胜者 全权承担。
- 10. 评审团的裁决概属最后决定。任何有关的不满上诉资询异议一概不受理。
- 11. 参加此项竞赛即表示参赛者同意遵守所有的参赛条例与规则。
- 12. 主办单位有权保留更改以上活动地点和奖品。

Stick Barcode Here 条码贴在此

OR 或



OR 或



9 555 037 203 388